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Lončar o crvenoj zoni: Ovo ne može da se opiše, ko ne veruje da korona postoji – neka dođe da ga 

uvedem 

Ministar zdravlja Zlatibor Lončar obišao je kovid bolnicu u Batajnici, gde se trenutno leči 900 pacijenata. 

Poručio je da situacija u crvenoj zoni ne može da se opiše i apelovao na sve da poštuju mere kako bi se 

sačuvali životi, spasao zdravstveni sistem i kako bismo se što pre vratili "u normalu". Direktorka bolnice 

dr Tatjana Adžić Vukićević kaže da je u poslednjih deset dana zabeležen enorman broj prijema. 

Zlatibor Lončar je ušao u crvenu zonu, gde se nalaze oboleli od kovida, ljudi koji se bore za život, jer je, 

kaže, osetio potrebu da treba da dođe i da pruži podršku. 

"Ove imamo trenutno 900 pacijenata, ovde radi više od 800 lekara i medicinskih sestara, uz spremačice, 

pomoćno osoblje… Hteo sam provedem jedno vreme s njima i dolaziću jednom nedeljno da čujem šta 

još možemo da uradimo da im pomognemo", rekao je Lončar. 

Poručio je svima koji misle da koronavirus ne postoji i da građani ne treba da se vakcinišu, da se 

pridržavaju mera, da će, kada vide kako izgleda prava borba za život, shvatiti da nisu u pravu. 

"Kada budu videli jednog mladog pacijenta, za kojeg je potrebno šest do osam ljudi da bi ga okrenuli u 

položaj koji zahteva, pa još više puta dnevno… Da ne pričamo kako je ljudima u skafanderima, u svoj 

opremi, kako izgleda spasavati ljudske živote…", rekao je Lončar. 

Kako je rekao, to bi trebalo da vide svi građani, i da razmisle da li kovid postoji ili ne i da li moramo da 

dolazimo u situaciju da imamo 900 pacijenata u Batajnici, čega ne bi bilo, da smo se pridržavali mera. 



 
 

"Situacija ne može ni da se opiše. Nastavićemo da se borimo dalje, da na sve načine pomognemo 

ljudima. Dajte da se urazumimo, da spasemo zdravstveni sistem, da se vratimo u normalu, da se 

posvetimo i ne-kovid pacijentima. A sve koji ne veruju u koronu, sačekaću ovde, uvesti ih u crvenu zonu, 

pa neka mi kažu da virus ne postoji", rekao je Lončar. 

Direktorka bolnice dr Tatjana Adžić Vukićević rekla je da u poslednjih deset dana zabeležen enorman 

broj prijema, te da nijedan dan nije prošao s manje od 80-90 prijema. 

Mnogo pacijenata je došlo sa teškim kliničkim slikama, koji su morali odmah u intenzivnu negu, dodala je 

ona. 

"Situacija je teška i zabrinjavajuća, da smo morali da otvorimo 12 poluintenzivnih nega, sa 400 ležećih 

mesta, a moraćemo i petu intenzivnu negu da otvorimo, gde će raditi još 15 lekara i 30 medicinskih 

sestara", rekla je dr Adžić Vukićević. 

Ona je navela da u Batajnici rade uglavnom lekari iz KCS, ali i sa KiM, kao i iz drugih gradova, dodajući da 

je, na primer, Kladovo od svoja dva anesteziologa, jednog uputilo u Batajnicu. 

"Sada je poslednji trenutak da apelujemo na sve, na stručnu i nemedicinsku javnost, da se poštuju mere. 

Srećni smo što imamo vakcine, jer je to budućnost", rekla je dr Adžić Vukićević. 

Trećina pacijenata iz trijaže odmah zahteva hospitalizaciju 

Direktor Infektivne klinike Goran Stevanović ističe da broj zaraženih koronavirusom i pregleda u 

ambulantama stalno raste, kao i broj pacijenata koji zahtevaju lečenje u bolnicama, dodajući da je 30 

odsto pregledanih u trijažnoj ambulanti Infektivne klinike zahteva hospitalizaciju odmah. 

"Rast brojeva je danak nepoštovanju mera, i tome što smo jedna od najsrećinih zemalja u Evropi po 

dostupnosti vakcina i mogućnosti da se vakcinišemo, a neki su zaboravili da moraju da se poštuju mere i 

pored toga, dok se ne stekne imunitet", rekao je Stevanović koji je sa ministrom zdravlja obišao kovid 

bolnicu u Batajnici. 

Rezultat svega toga su – puna bolnica u Batajnici, i druge bolnice, Infektivna klinika i Medicina rada sa 

pomoćnim krevetima, kaže Stevanović. 

On je ukazao na to da je poseban problem što su i u kovid ambulantama uglavnom pacijenti sa teškom 

kliničkom slikom, tako da 30 odsto pacijenata pregledanih u trijažnoj ambulanti Infektivne klinike odmah 

zahteva hospitalizaciju.  

Najveći broj njih zahteva i kiseoničku potporu. 

"Potrošnja kiseonika je ogromna u svim bolnicama, a to govori u prilog težini kliničke slike pacijenata", 

istakao je Stevanović. 

On je rekao da više ne obolevaju samo stariji, već se lekarima obraćaju i mladi, a dolaze i čitave porodice. 



 
 

"Kada pacijenti sa nama podele informacije o tome gde su se tačno inficirali, vidimo da je većina imala 

kontakt sa nekim zabavnim sadržajem, kao što su skijališta, turizam, lokali, restorani, proslave. To je 

dokaz da minimalno opuštanje može da ima katastrofalne posledice", rekao je Stevanović. 

 

 

Kon za RTS: Situacija gora nego u novembru, bez obzira na brojke 

Epidemiolog dr Predrag Kon kaže za RTS da za pet dana zatvaranja nećemo imati vidljive rezultate, kao i 

da su članovi medicinskog dela Kriznog štaba insistirali da to bude minimum 14 dana kako bi se videli 

efekti. "Istina su brojke i istina je da to dalje raste, i istina je da je situacija gora nego u novembru", 

napominje Kon. 

Predrag Kon je gostujući u Beogradskoj hronici izjavio da je jasno da za pet dana nećemo moći da imamo 

rezultate koji su vidljivi, zbog čega je prethodno izjavio da nije skroz zadovoljan. 

"U medicinskom delu Kriznog štaba je definisano nužno minimum 14 dana da bi se to videlo. Ne 

možemo da ne prihvatimo i ovakvo rešenje koje je kompromis. Brojke će pokazati", kazao je Kon. 

Prema njegovim rečima, jedino što smo imali zbog zatvaranja vikendom jeste da je uspon krivulje blaži 

nego ranije, to je sve što smo dobili. 

"Zaista je vakcinacija sada najznačajnija. Ispred je samog zatvaranja, ali ono je apsolutno nužda i trebalo 

je da bude ranije, ali nemamo vremena da se vraćamo nazad. Mi smo bili za rigoroznije mere ranije. 

Danas je usvojeno to, jedino dužina trajanja nije usvojena. Što ne znači da se neće produžavati, ali sam 

zabrinut da se i dalje ne razume ova situacija", istakao je Kon. 



 
 

U bolnicama oko 6.000 ljudi 

Tražili su, navodi, četrnaest dana. 

"Prvo smo tražili pet, pa sedam do deset, onda smo rekli 14 dana, a to je apsolutni minimum svih 

minimuma da bismo posle videli šta raditi. Ne vredi se vraćati unazad", napominje Kon. 

Danas je u bolnicama, ističe, oko 6.000 ljudi. 

"To je sigurno. Imamo ogroman pritisak na intenzivne nege, veliki broj ljudi je na kiseoniku. U bolnici u 

Areni, samo deset odsto ljudi je bez kiseonika, 85 odsto je na kiseoniku", dodaje Kon. 

Navodi da je u okviru uzorka iz jedne bolnice preko 80 odsto britanski soj virusa. 

"Ranije nam je u manjim uzorcima pokazano da je taj soj 20 do 30 odsto. Jasno je da se prenosi i u 

školskim kolektivima. Mi gripa još nemamo. Zato je trenutak da škole malo budu onlajn. Ne toliko zbog 

svog zdravstvenog stanja, jer oni imaju blage forme, već zbog mogućnosti prenosa. Ranije smo govorili 

da nema takve mogućnosti prenosa, ali je za britanski soj pokazano da ima", kaže Kon. 

"Indirektno umiranje zbog kovida će tek biti tema" 

Ističe da medicinski deo Kriznog štaba svoj posao obavlja sa najvećom voljom, verom i željom. 

"Nudimo rešenja. Kazne, kako mi je rečeno, nisu epidemiološke mere, ali su motivaciona stvar. S jedne 

strane, imamo zakon da se onaj ko organizuje žurke tretira kao osoba koja je u prekršaju. Postoji i 

mogućnost da se korisnici koji dolaze na žurke testiraju. Cilj je bio da se direktno pokaže da su te žurke 

pravo mesto gde dolazi do zaražavanja. A onda taj koji je zaražen, ako prikriva to, čini ogroman prekršaj, 

praktično krivično delo. A onaj ko ih organizuje takođe ugrožava zdravlje ljudi", navodi Kon. 

I ranije su, dodaje, govorili da neće biti dovoljan samo vikend. 

"Već je zakasnelo, ali je jedini način da se ovo zaustavi. Istina su brojke i istina je da to dalje raste, i istina 

je da je situacija gora nego u novembru", naglašava Kon. 

Kaže da ministar sa direktorima kovid bolnica proširuje i svaki put kad se kaže nema više mesta izniknu 

nova, jer se smanji broj ne-kovid mesta. 

Nema razloga za zabrinutost zbog vakcine "Astra-Zeneke"  

"Već imamo posledice indirektnog umiranja zbog kovida. To još nije tema, ali će biti tema", ističe dr Kon. 

Vakcinacija, napominje, jeste izlaz i neophodno je da se što više podstiče. 

"Ima puno ljudi koji bi se vakcinisali kad bi neko došao kod njih kući. Ovoga puta to nije tako. To sve 

moraju da urade zdravstveni radnici. Jedini izlaz iz ove situacije je masovna vakcinacija", ističe Kon. 

Kaže da nema razloga za zabrinutost kod onih koji su primili vakcinu kompanije "Astra-Zeneka". 



 
 

"Treba uporediti koliko ima slučajeva pojava sa trombom kod nevakcinisanih u odnosu na vakcinisane. 

Ono što jeste saopšteno i od SZO je da toga nema. Pojedine serije ako se istražuju, to je uobičajeni 

postupak čim se pojave klasteri. Postoji statistički način kako se to utvrđuje. Ako ne postoji dodatni rizik, 

onda se isključuje da je to povezano sa vakcinom", rekao je Kon.   

 

 

Situacija neodrživa – ako se ne desi čudo, primena oštrih mera moraće da se produži 

Pooštrene mere koje su usvojene treba da nam pomognu da se izborimo sa rastom broja obolelih i 

sprečimo ubrzano širenje koronavirusa, rečeno je u emisiji "Oko". 

Nisu samo brojke u pitanju, suština je da je zdravstveni sistem toliko napregnut da je situacija neodrživa i 

zato je neophodno da se usredsredimo samo na naše nasušne potrebe u narednih pet dana, rekao je 

imunolog i član Kriznog štaba Srđa Janković. 

"Ako se ne desi čudo, verujem da će te mere morati i da se produže", rekao je doktor Janković. 

Direktor KBC Zvezdara, koji ponovo ulazi u kovid sistem, Petar Svorcan, takođe, smatra da ovih pet dana 

neće biti dovoljno, ali da su pooštrene mere neophodne. 

"Mi na Zvezdari četvrti put ulazimo u kovid sistem. Do nedelje pre podne popunili smo kapacitete koje 

smo ostavili za kovid pacijente, a sada oko 300 ne-kovid pacijenata koji su se lečili moramo da 

premestimo ili otpustimo na kućno lečenja da bismo punim kapacitetom ušli u kovid sistem", rekao je 

Svorcan. 



 
 

Prekinuti sve nepotrebne kontakte  

Gradonačelnik Beograda Zoran Radojičić kaže da se prate brojke i da je najvažnije da se prvo zaustavi 

rast broja obolelih, a onda i smanji. 

"Situacija je krajnje ozbiljna, mere koje su uvedene su adekvatne, ali ćemo i dalje pratiti situaciju. Bilo je 

realno očekivati da će pandemija trajati dve godine, kao i prethodne, i ja se nadam da ćemo sledećeg 

proleća izaći iz toga", kaže Radojičić. 

Srđa Janković kaže da su postojali uslovi da se neke mere pooštre i ranije, kao i da je medicinski deo 

Kriznog štaba nešto slično predlagao još od sredine februara. 

"Ali je bitno i sprovođenje mera. Teško je posle godinu dana privoleti ljude da se pridržavaju restriktivnih 

mera, bez želje da bilo koga optužujem, mere što se više sprovode to bolje. Sigurno da bismo postigli 

više da su neki rezovi doneti ranije, ali ovde ulogu igraju i logistički i psihološki aspekti. Sada život 

moramo opet da svedemo na nasušne potrebe i da one traju onoliko koliko je to potrebno", istakao je 

Janković. 

Profesor Svorcan kaže da je jedini način da se spreči širenje virusa da se prekinu svi nepotrebni kontakti 

kako bi se virus usporio, a zaposlenim u zdravstvenom sistemu olakšao rad. 

"Lekari i osoblje su umorni i moramo da učinimo sve da ovi brojevi počnu da padaju", naglašava Svorcan. 

Potreban balans i solidarnost u borbi sa kovidom  

Gradonačelnik Beograda kaže da je najbitnije naći balans jer, kako kaže, ne može ni zdravstveni sistem 

da funkcioniše ako nema para, ako ne radi privreda, a privrede nema ako nema zdravih ljudi. 

"Moramo solidarno da uđemo u borbu protiv kovida. Da li su dve nedelje dovoljne? To je period 

inkubacije i mi porast imamo upravo posle većih okupljanja, na skijalištima i drugim mestima. Borimo se 

da nađemo balans, ne treba da gubimo energiju, već da se krećemo od faze do faze", rekao je Radojičić. 

Postoji bojazan da će se okupljanja sada preseliti po kućama, kaže gradonačelnik, ali ističe da komunalna 

milicija na osnovu prijave može da interveniše ako se okuplja veći broj ljudi. 

Govoreći o trenutnoj situaciji u bolnicama profesor Svorcan kaže da su pacijenti koji se hospitalizuju 

uglavnom između 40 i 60 godina starosti i da imaju težu kliničku sliku. 

"Vrlo brzo prelaze na kiseoničku potporu i intenzivnu negu. Iz razgovora i sa kolegama iz drugih bolnica 

zaključujemo da je teža klinička slika i da veći broj zaraženih zahteva hospitalizaciju", rekao je Svorcan. 

Doktor Janković kaže da je zadovoljan dosadašnjom vakcinacijom, ali ističe da je neophodno da se ona 

nastavi. 



 
 

"Sada je veoma bitno zadržati kontinuitet i da i oni koji do sada to nisu učinili, to što pre učine. Ovo je 

veoma opasna bolest koja se pokazala nepredvidivom i napada i ljude koji nisu u rizičnim grupama", 

istakao je Janković. 

 

 

Pelemiš: Proces vakcinacije ugrožen zbog velikog broja inficiranih 

Infektolog i član Kriznog štaba Mijomir Pelemiš kaže za RTS da je trennutna epidemiološka situacija 

rezultat nedovoljnog poštovanja mera prevencije. Navodi da je proces vakcinacije ugrožen zbog velikog 

broja inficiranih. 

Mijomir Pelemmiš je, gostujući u Dnevniku RTS-a, rekao da nije iznenađen povećanjem broja obolelih od 

koronavirusa jer se mere zaista ne poštuju. 

Kako je rekao, potrebno je bilo ranije doneti oštrije mere, i to bi svakako smanjilo koncentraciju virusa, 

smanjilo bi kontakte i samim tim bi bilo manje infecija. 

Na pitanje da li je izvesno da će u ponedeljak mere biti produžene rekao je da ništa nije izvesno i da će se 

videti kako će se kretati širenje infekcije u narednom periodu. 

Smatra da za pet dana ne može da se oseti neki epohalan rezutlat, ali da to može da doprinese manjem 

širenju virua. 

"Nama je sada najveći problem što su bolnice pune a zdravstveni radnici preumorni", rekao je Pelemiš i 

istakao da bi svima trebalo odati veliko priznanje jer je najteže onima koji su stalno uz pacijente. 



 
 

Dodaje da je potrebno da učinmo sve da im olakšamo posao i smanjimo broj obolelih. 

Međutim, ističe da je za njega najveći problem broj umrlih. Kao probleme ističe samolečenje, nepravilno 

lečenje, to što pacijenti u nekim slučajevima ne shvataju bolest ozbiljno, ali i nove sojeve virusa. 

Kako kaže, novi sojevi za građane ništa ne menjaju, jer su mere iste – nošenje maski, distanca, higijena i 

izgebavanje kontakata 

Poručuje da je glavni zadatak što više testiranja, poštovanje mera prevencije i vakcinacija. 

Upozorava da je proces vakcinacije ugrožen zbog velikog broja inficiranih. Kako kaže, proces vakcinacije 

je krenuo fntastično, ali to mora da se iskoristi i mora da se širi realna priča da su vakcine bezbedne. 

 

 

Cifre u Nišu zabrinjavaju – premašene brojke iz decembra, najveći broj prvih pregleda 

Dr Miodrag Stojanović iz laboratorije "Vatreno oko" kaže za RTS da zabrinjavaju cifre u Nišu, gde je 

zabeležen najviši broj prvih pregleda - oko šest stotina. 

Niš je već danima po broju zaraženih koronavirusom u samom vrhu. Testovi pacijenata sumnjivih na 

kovid 19 analiziraju se u laboratorijama Instituta za javno zdravlje. 

U laboratoriji "Vatreno oko" dnevno se obradi oko 1.000 analiza pacijenata sumnjivih na kovid 19, a 

drugi deo se obavlja u samom Institutu javno zdravlje Niš. 



 
 

Juče je zabeležen najviši do sada broj prvih pregleda - oko šest stotina, a ukupan broj pregleda je bio oko 

2.500. 

Polovina prvih pregleda bude pozitivno, što nisu rezultati koji su do sada bili uobičajeni. 

Dr Miodrag Stojanović iz laboratorije "Vatreno oko" rekao je u Dnevniku RTS-a da cifre zabrinjavaju. 

Ako se posmatra Gausova kriva, odnosno uzlazni njen uzlazni deo, taj deo je veoma strm, što znači da je 

broj novootkrivenih slučajeva iz dana u dan sve veći, objasnio je Stojanović. 

Procenat pozitivnih je jako je veliki, upozorava Stojanović i dodaje da je broj pozitivnih na dnevnom 

nivou veći nego u decembru. 

"Dva dana smo imali procenat pozitivnih 53 i 54, što definitivno nije normalno i nije uobičajeno", navodi 

Stojanović. 

Što se tiče vakcinacije, kaže da protiče kako treba. "Mi smo u Topličkom i Nišavskom okrugu dali 148.000 

vakcina", navodi Stojanović. 

 

 

TURBO-KORONA SE ŠIRI SRBIJOM Za 24 sata od lakih pacijenata postanu teški: "Ovaj virus je BRŽI I 

OPASNIJI, čovek nije siguran kako će noć da dočeka" 

Primetno je da se koronavirus sve brže širi, da su kliničke slike obolelih sve teže, kao i da je više od 

polovine zaraženih među radno sposobnim stanovništvom, kaže za "Blic" dr Milorad Jerkan, direktor 

Doma zdravlja u Nišu. 

- Toliko je mutirao ovaj virus da čovek nije siguran kako će noć da dočeka. Javlja se temperatura od 37,3 

stepena sa atipičnim bolovima u zglobovima, nogama, rukama. Taj čovek odmah treba da se javi lekaru. 



 
 

Uradi se rendgenski snimak na kome nema ništa, ali već se iz laboratorijske analize vide klasični 

simptomi za početak kovida. Već za 24 časa, prvi simptomi kašlja nas navode da ponovo snimimo pluća i 

vidimo da li je jedno ili i drugo plućno krilo zahvaćeno, a temperatura ide preko 38. Tu enegrično 

moramo da pristupimo davanju terapije. Ovaj virus se mnogo brže širi i mnogo je opasniji - kaže dr 

Jerkan. 

Novi virus je mutirao, pa je mnogo brži i opasniji, a jedini spas je - vakcina, kaže dr Jerkan 

Dr Jerkan upozorava da je situiacija teška, a da je jedini spas - vakcina. 

- Kada primate jednu vakcinu, ako se i zarazite posle tri-četiri dana klinička slika je odmah blaža, a posle 

druge vakcine i dve nedelje možete da dobijete samo blagu kliničku sliku koja ne zahteva nikakvu 

terapiju - kaže dr Jerkan. 

Oboreni korona-rekordi 

Lekarsku pomoć u dve niške kovid ambulante juče je zatražilo 2.406 građana, od kojih se skoro 600 javilo 

prvi put, što je rekordan broj pregleda od početka epidemije. Zbog toga je Uprava Doma zdravlja otvorila 

još jednu kovid ambulantu u naselju Branko Bjegović kako bi građani lakše i brže dolazili do lekara. 

Samo juče je lekarskim pregledima u ambulantama Doma zdravlja potvrđeno 350 novih slučajeva 

obolelih od kovida. 

Na konsultativne preglede na Infektivnu kliniku poslato je 35 pacijenata koji su vraćeni sa terapijom, 

urađeno je 158 snimaka pluća sa 52 nalaza na plućima. Od 1.018 pacijenata je uzeta laboratorija, 

urađeno je 379 PCR testova, od kojih 80 pozitivnih, i 607 antigenskih testova, od kojih je 270 bilo 

pozitivnih. 

Svi pregledi za 180 minuta 

- Treću ambulantu smo kompletirali svim pratećim sadržajima, praktično imamo mini bolnicu za primarni 

nivo, gde rade lekar opšte prakse, internista, radiolog, laboranti za PCR i antigenske testove... Otvorili 

smo i apoteku! Dovoljno je da se dođe i u roku od 180 minuta se završe svi mogući pregledi: od ulaska u 

ambulantu, preko prvog pregleda, davanja krvi, PCR testa, rendgena, pa do povratka kod lekara i 

propisivanja terapije. Očekujemo da dve postojeće i treća novootvorena ambulanta mogu da prime 

3.500 do 4.000 ljudi, ali ipak ne verujemo da će se dogoditi da budu tolike potrebe - kaže dr Jerkan. 

Raste broj obolele dece od 10 do 14 godina 

Jerkan kaže da je "izuzetno porastao" i broj dece koje se javlja na preglede u kovid ambulante. 

- Do skoro je bilo 20 do 30 pregleda, a sada ovih dana imamo između 120 i 150 pregleda u kovid 

ambulanti Doma zudravlja. Od toga su čak 70 prvi pregledi, što je izuzetno velik broj, a 50 odsto dece su 

pozitivna i to u populaciji od 10 do 14 godina. Na sreću, klinička slika je blaga, pa naši lekari pedijatri 

obavljaju te preglede - kaže dr Jerkan. 



 
 

Prema njegovim rečima u obdaništima JPU „Pčelica“ nemamo problema za sada. 

- Na svaku prijavu naša epidemiološka služba odlazi, ali nismo imali za sada nijedan slučaj, obdaništa 

normalno funkcionišu - kaže dr Jerkan. 

 

 

Tiodorović: Potrebno 14 dana oštrijih mera, organizatori žurki da odgovaraju 

Član Kriznog štaba Branislav Tiodorović izjavio je danas da će oštrije mere koje stupaju na snagu pomoći 

tako što će kontakti biti smanjeni, ali je naglasio da je to prekratak period da bi one dale neki značajan 

efekat, jer za tako nešto potrebno je minimum 14 dana. 

Član Kriznog štaba Branislav Tiodorović izjavio je danas da će oštrije mere koje stupaju na snagu pomoći 

tako što će kontakti biti smanjeni, ali je naglasio da je to prekratak period da bi one dale neki značajan 

efekat, jer za tako nešto potrebno je minimum 14 dana. 

Tiodorović je za Blic rekao da bi uz dve nedelje sa ovakvim merama moglo da se dođe do 3.000 

pozitivnih dnevno, a da bi idealno bilo da se u naredne tri nedelje do mesec dana dođe do 1.000, „što 

disciplinom i poštovanjem mera nije neizvodljivo“. 

On je rekao da Srbija nije pod ključem i da mere ne treba doživljavati na taj način. 

„Ovo je kompromis, kako kaže, između ekonomije i zdravlja ljudi. Žurke, neozbiljno ponašanje, kao i 

prkos državi organizovanjem privatnih žurki danas nam diktiraju neslavnu statistiku“, rekao je 

Tiodorović. 

On je rekao da bi organizatori privatnih žurki trebalo da odgovaraju, a učesnici da idu na društveno-

koristan rad u crvenim zonama. 



 
 

„Ti ljudi koji pokušavaju da ‘dokažu’ kako korona ne postoji ne znaju i nisu svesni koliko je ova bolest 

opasna, pa ih zato uvedimo u bolnice, neka nose boce s kiseonikom, neka čiste hodnike, neka obuku 

skafander da vide kako izgleda korona izbliza“, naveo je Tiodorović. 

On je podsetio da je katolički Uskrs 4. aprila i upozorio da će malo pre toga mnogi krenuti u Srbiju da 

iskoriste odmor. 

„Ono što zabrinjava je jer mnogi to koriste kao slobodu umesto da se ponašaju kao što se ponašaju u 

Nemačkoj, Austriji, Švajcarskoj… Na granici će svakako biti testirani, ali je neophodno da se ponašaju 

odgovorno i kada dođu ovde“, zaključio je Tiodorović. 

 

 

Ostojić: U KBC Dragiša Mišović trenutno 22 dece zbog kovid-19 

U beogradskom KBC „Dragiša Mišović“ trenutno je 22 dece zbrinuto zbog kovid-19, oni su različitog 

uzrasta i duplo ih je više nego prethodne nedelje, izjavila je danas načelnica Dečje klinike u toj ustanovi 

Olivera Ostojić. 

Ona je za televiziju Prva izjavila da su deca u najvećoj meri tinejdžerskog uzrasta, sa srednje teškom 

kliničkom slikom, koja povremeno zahteva i neku vrstu kiseoničke potpore. 

„Čini nam se da je to novi, britanski soj, veći je broj pacijenata tinejdžerskog uzrasta sa jednostranom ili 

obostranom pneumonijom“, kazala je Ostojić i dodala da se povećava i broj pregleda. 

Ona je rekla da među zbrinutom decom ima i novorođenčadi koja su pokazivala znake respiratorne 

infekcije i dobro reaguju na terapiju. 


